
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XXXVI z Sesji w dniu 27 maja 2021 roku  
Obrady rozpoczęto 27 maja 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:45 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska (spóźn) 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem Obrad został wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z.Koćko 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół z poprzedniej XXXV Sesji przyjęty został w głosowaniu imiennym bez uwag. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak zgłoszeń 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 



Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok głosowany był w systemie 

imiennym 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 278/XXXVI/2021 

6. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie WPF na lata 2021-2047. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie WPF na lata 2021-2047.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

NIEOBECNI (1) Dorota Sobocińska 

Uchwała nr 279/XXXVI/2021 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2021 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2021 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

 



Uchwała nr 280/XXXVI/2021 

 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu modernizacji i remontu urządzeń 

wodociągowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu modernizacji i 

remontu urządzeń wodociągowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 281/XXXVI/2021 

9. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w ośrodku wsparcia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 282/XXXVI/2021 

10. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały  

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 



Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 283/XXXVI/2021 

 

11. Raport o stanie Gminy Nowy Dwór Gdański za 2020 rok. 

Raport o stanie Gminy Nowy Dwór Gdański za 2020 rok – stanowiący załącznik do protokołu – 

przedstawił i omówił szczegółowo Burmistrz J.Michalski. 

 

 

12. Debata nad raportem o stanie gminy Nowy Dwór Gdański za 2020 rok. 

 

Radna W.Przyborowska dziękując za rzeczowe i konkretne przedstawienie raportu odniosła się do: 

1. Panie Burmistrzu, Jak Pan ocenia sytuację w naszej gminnej oświacie po roku pandemii? 

Szczególnie chodzi mi o pomoc psychologiczno-pedagogiczną? 

2. Ze względu na położenie naszej gminy bardzo istotna jest regulacja stosunków wodnych.  Na 

jakim etapie jest obecnie budowa wrót przeciwsztormowych? 

3. W naszej gminie przykłada się bardzo dużą wagę do poprawy efektywności energetycznej i 

ochrony środowiska, w ubiegłym roku udzielono 106 dotacji na kwotę prawie 187 tys. zł. Jakie 

działania są planowane w przyszłości? 

 

 

Burmistrz J.Michalski -myślę, że ten rok z pandemia był najgorszym rokiem dla oświaty - 

najtrudniejszy, trudny i dla młodych ludzi i dla pracowników, nauczycieli - musieli funkcjonować 

w innej rzeczywistości. Z punktu widzenia technicznego i relacji na odległość, poradziliśmy sobie 

w miarę możliwości. Nie doszły mnie informacje o braku kontaktu dziecka z nauczycielem. Są 

pewne uwagi, co do skuteczności i do pewnych zasad. Poradziliśmy sobie. Co innego efektywność- 

i to też będzie tendencja ogólnokrajowa - jakość nauczania musiała spaść przynajmniej przez okres 

przejściowy, ale i przez to, że system zdalny daje pokusę nieangażowania się w naukę. Nie mnie 

oceniać, jak ten okres ponad roku wpłynie na cały cykl kształcenia tych młodych ludzi. Nie jestem 

przekonany, czy uda nam się pewne zaległości wyrównać. Pani Radna zwróciła też uwagę na 

dyskomfort psychiczny młodych ludzi - ten obszar nie jest zdiagnozowany i dopiero za jakiś czas 

dowiemy się, jaki uszczerbek na zachowaniach młodych ludzi to wywoła. Bedzie potrzebna pomoc, 

będziemy musieli się z tym problemem zmierzyć. Te działania są obecnie skromne patrząc na 

arkusze organizacyjne, które obecnie zatwierdzamy. Działań wspierających jest bardzo niewiele, 

postaramy się to zdiagnozować.  

2) wrota przeciwpowodziowe - bardzo się cieszymy, że te wrota powstają, widać postęp prac, kanał 

Pryżnik spowoduje uregulowanie- będzie on łączył Linawę z Tugą. Z tego co wiemy -bo nie 

jesteśmy inwestorem tylko kibicem - nie ma opóźnień w pracy i liczymy na wykonanie czerwiec 

2022 - i od tego czasu będziemy bezpieczniejsi;  



3) te działania nie są łatwe-skala potrzeb jest ogromna, a środki mocno ograniczone - inwestycje są 

kosztochłonne, np. kanalizacja i gmina może je realizować tylko przy dużym wsparciu 

zewnętrznym. Jeżeli chodzi o sieć kanalizacyjną - myślimy o lokalnych oczyszczalniach dla całych 

miejscowości. Tak robimy teraz w Lubiszynku. A takich miejscowości z niesprawną, zniszczoną 

siecią jest wiele- Gozdawa, Marzęcino, Myszewko. Musimy nad tym pracować, podobnie jak nad 

ciepłownictwem, czyli niskoemisyjnością. W kolejnych latach będzie to jedno z ważniejszych 

wyzwań dla gminy. Chcemy, aby jednym z działań poprawiających niskoemisyjność była wymiana 

źródeł ciepła. Liczymy na inwestycje spółki gazowniczej, która ciągnie nitkę gazociągu, Kmiecin, 

Orłowo, Lubieszewo. Myślimy też o fotowoltaice. Mam świadomość, że dużo przez nami, wymaga 

to wielu lat, ale i dużego wsparcia finansowego. Zdajemy sobie sprawę, że nie zrobimy wszystkiego 

za mieszkańców, oni też musza się zaangażować. 

 

Radna B.Gołębiowska- na część moich pytań już Pan odpowiedział, ale czy są plany na sieć 

gazowniczą na Mierzeję, bo my jesteśmy przecież po drodze?  

Koszty dowozu dzieci - dlaczego dzieci wiejskie „są droższe” i do nich dokładamy więcej, niż do 

miejskich. Rozumiem, że są to też dowozy. 

 

Burmistrz J.Michalski - co do sieci gazu - w kierunku na Marzęcino się nie zapowiada – mówi się o 

gazie skroplonym. Koszt w placówkach wiejskich jest większy z uwagi na ilość osób w klasie - 

mniej dzieci w klasie, to droższe koszty oddziału. Koszt dowozu nie jest istotnym kosztem, dlatego 

zdecydowaliśmy o dowozie dzieci z Wiercin do Nowego Dworu Gdańskiego. Subwencja na ucznia 

wiejskiego jest większa, niż na ucznia w mieście. 

 

Radny R.Wójcik - w informacji w raporcie jest podana ilość osób- mieszkańców gminy 16.tys.Jest 

to ilość osób zameldowanych, a ile faktycznie mieszka? 11,5 km ścieżek rowerowych oddaliśmy i 

23 km oznaczyliśmy. Myślę, że pełnią one funkcję szczególnie komunikacyjną. Gdzie te ścieżki są?  

 

Burmistrz J.Michalski- przekornie mieszkańców w Gminie jest 12 tys., bo tak wynika z deklaracji 

śmieciowych i ile naprawdę jest nie wiem, bo nikt nie prowadzi takiej statystyki, chyba że spis to 

poda. Narazie mamy taki trend, że nowe mieszkania i nowo budowane domy, to są głownie nasi 

mieszkańcy, czyli demograficznie drepczemy w miejscu. Musimy pamiętać o pewnej barierze 

psychologicznej - zagrożenie zalaniem terenu.  

Ścieżki rowerowe - dużo oznakowania - odcinek Kmiecin, Kępki to jest oznakowanie - wydzielenie 

specjalnego pasa, a nie budowa ścieżki. Ścieżki powstały z programu PROW Pomorskie Trasy 

Rowerowe i maja za zadanie zwiększenia atrakcyjności turystycznej gminy. Ale wiemy, że nam 

bardziej zależy na funkcji komunikacyjnej dla naszych mieszkańców. Ale te pieniądze są 

przeznaczone bardziej na turystykę. Mamy ścieżki z 2 źródeł Pomorskie Trasy Rowerowe, i 

Zintegrowane Inwestycje w ramach OMGGS - pieniądze dostaliśmy niejako w prezencie w ramach 

węzłów integracyjnych. Ścieżka R10 połączyła Stegnę z woj. Warmińsko-Mazurskim w Kępkach. 

 

Radny A. Bieliński - czytając raport o stanie Gminy za rok 2020 należy zauważyć nie tylko plusy: 

takie jak spadek bezrobocia, ilość mieszkańców aktywnych zawodowo, zrealizowane inwestycje.  

Należy się już zająć zasygnalizowanymi problemami a mianowicie: 

1)      Jak Państwo wiecie do 30.06.2022 mamy umowę na odbiór i przewóz odpadów z firmą 

KOMA. Jest teraz czas, aby wykonać audyt, gdzie zostałby obliczony koszt dla Gminy, aby 

powstała spółka gminna zajmująca się transportem. Może należy, kiedy mamy jeszcze czas by 

obliczyć koszt zakupu pojemników, aby wstawić własne w domach, blokach i PSZOK. Zakup lub 

leasing samochodów specjalistycznych i kosztu utrzymania pracowników. Uważam, że należy to 

zrobić, aby mieć obraz faktycznych kosztów i mieć wpływ na nie jak również uważam, że własny 

sprzęt i pracownicy z naszego rejonu będą mieli znacznie większy wpływ na faktycznie zgłaszane 

frakcje na wysypisku. Ponadto kilka osób znalazłoby zatrudnienie. 

Czy można wykonać jeszcze w tym roku taki audyt i symulację kosztów? 



oraz druga sprawa, a mianowicie: 

2)      Czytając raport o stanie gminy jestem zaniepokojony wynikami egzaminów ósmoklasisty: j. 

polski 50,35, matematyka 33,4, j.angielski 48,68. Są to najsłabsze wyniki porównując powiat, 

województwo, kraj. 

Czy Burmistrz zna jakie działania podejmują dyrektorzy w swoich placówkach, aby to zmienić. 

Co gmina może zrobić, aby pomóc uczniom w zdobywaniu wiedzy z poszczególnych przedmiotów 

egzaminacyjnych? Jak Rada Miejska może pomóc np. finansując dodatkowe zajęcia, konkursy, aby 

wyniki z poszczególnych przedmiotów były lepsze   

 

Burmistrz J.Michalski – temat śmieci analizujemy -ale ustawodawca wprowadza pewne zasady. 

Utworzenie nowej spółki - nie zawsze swoje jest tańsze – patrzymy na to przez doświadczenie z 

gimbusami. Analizy będziemy robić, coraz lepszy jest też system weryfikacji na wysypisku. 

 

Wyniki egzaminów nie są najniższe, ale są niższe od średniej. Ale nie chcę żebyśmy szli z tak 

prostym tłumaczeniem, że dodatkowe godziny coś zmienią. Musimy pracować nad efektywnością 

tych godzin, które już są, a nie dokładać dodatkowe godziny. Wielkie wyzwanie stoi przed 

dyrektorami szkół - jak zachęcić, jak to zorganizować, żeby główny głód edukacyjny dotyczył 

nauczycieli, a nie dzieciaków. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Nowego 

Dworu Gdańskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

BRAK GŁOSU (1) Tomasz Sieklucki 

Uchwała nr 284/XXXVI/2021 

 

14. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego jednostki 

samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk odczytał opinię RIO w Gdańsku w zakresie 

sprawozdania. 

Radna W.Przyborowska -chce się odnieść w tle do pandemii i skutków dla budżetu gminy – proszę 

powiedzieć, jaka jest utrata dochodów własnych z tytułu ulg i zwolnień oraz jakie dodatkowe 

wydatki poniesione zostały z tytułu  dodatkowych zakupów i usług związanych z kosztami 

pandemii oraz jak znacząco odczuła nasza gmina niższe dochody z tytułu wpływów z udziału w 

podatku  dochodowego PIT ? 

 

Burmistrz J.Michalski- bardzo się baliśmy tego, w jaki sposób jak pandemia wpłynie na nasze 

dochody- i muszę przyznać, ze na szczęście okazało się że jest on niewielki – utrata dochodów 

związanych z najmem i dzierżawą była niewielka:  14 tys. złotych z  tytułu umorzeń, 40 tys. złotych 

rozłożenie na raty zobowiązania -wiec to nie są wielkie pieniądze. Ponieśliśmy również dodatkowe 

koszty, ale niezbyt dotkliwe około 150 tys. złotych wydaliśmy na zabezpieczenie pracowników, 



mieszkańców przed skutkami pandemii, dostaliśmy trochę wsparcia, dotacji, musieliśmy swoje 

środki dołożyć -dożywanie, aktywna tablica -tablety i komputery do nauki zdalnej dla dzieci około 

320-330 tys. złotych – nie są to kwoty bardzo duże.  Jeżeli chodzi o mniejsze wpływy z dochodów 

tu mówimy o podatku dochodowym PIT było ono mniejsze niż się obawialiśmy. Wykonanie mamy 

na poziomie prawie 99% czyli spadek jest 1%-towy, czyli nie jest to spadek istotny, na poziomie       

100 kilkudziesięciu tys. złotych. 

 

Radny A.Bieliński  - czy istnieją realne warunki na to, aby obniżyć zaległości czynszowe z tytułu 

najmu lokali mieszkalnych? Zaległości sięgają około 5 mln złotych, z odsetkami prawie 9 mln 

złotych.  

 

Burmistrz J.Michalski - szczerze mówiąc, uważam, że niewielkie mamy możliwości, żeby ta 

sytuacja się zmieniła. Projekty wsparcia, próby pomocy i współpracy gminy z tymi osobami z 

zaległościami- nieustannie podejmujemy próby współpracy, rozkładanie na korzystne raty, 

odpracowywanie poprzez wykonywanie różnych prac - w obydwu przypadkach ilość 

zainteresowanych bardzo mała -zainteresowanie żadne i nie mamy skutecznych mechanizmów, 

żeby zmusić dłużników do regulowania swoich zobowiązań.  Jak mówiłem przy raporcie, 

sugerowałem, że być może takim rozwiązaniem który może mieć symboliczny skutek – jest 

przenoszenie tych lokatorów w inne lokalizacje do budynków socjalnych spełniających minimalne 

wymogi.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego jednostki 

samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, 

Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz 

Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 285/XXXVI/2021 

 

15. Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego. 

 

Radny A.Bieliński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej opinia Komisji w zakresie wykonania 

budżetu Gminy za 2020 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk odczytał opinię RIO w Gdańsku o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Nowego Dworu 

Gdańskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 



Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 286/XXXVI/2021 

16. Sprawy różne. 

 

Radny M.Laskowski – zwrócił się z apelem o pomoc dla mieszkańca Kmiecina, 10 letniego Krzysia 

- potrzebna kwota 100 tys. złotych.  

 

 

  

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Zbigniew Koćko             Wojciech Krawczyk 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


